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от Елена Чамуркова, Калоян Янков и Мавроди Калейнски /

общински съветници от групата на „Демократична България -
обединение“

Относно: Липсата на постоянно атракционно съоръжение тип „виенско 
колело“.

Уважаеми господин Панов,

На основание чл. 81, ал. 1 и ал. 2 от Правилника за организацията и 
дейността на Великотърновския общински съвет, моля да отговорите устно 
и писмено на следващата сесия на следното питане, което да бъде 
включено в Дневния ред на заседанието:

При нас постъпиха запитвания, дали и кога Велико Търново ще има отново 
и за постоянно една от любимите за жителите и гостите на града атракции, 
каквато преди години беше емблематичното за хълма „Света гора“ виенско 
колело.

От справка в регионалната преса е видно, че пред областния всекидневник 
„Янтра днес“ на 21 ноември 2012 г. сте цитиран да казвате: „С проекти за 
10 млн. лв. ще бъде подобрена градската среда във Велико Търново. 
Разработка цели да се възроди старата слава на хълма „Света гора“ като 
предпочитано място за забавления, разходки и пикници през уикендите. 
Проектът е по ОП „Регионално развитие“. Ще направим нов парк на Света 
гора върху 180 дка общинска площ. Ще се опитаме да възродим и 
виенското колело“.



Освен това, на традиционния Коледен бал на кмета през 2012 г. от 
благотворителност бяха набрани 12 600 лв. като старт на общоградска 
кампания за закупуването на виенско колело, каквото обаче и до днес 
няма.

В тази връзка моля да ни отговорите на следните въпроси:

1. Какви са причините осем години след тази инициатива Велико 
Търново все още да няма постоянно виенско колело, ако не в парк 
„Света гора“, то на друг, подходящ за целта, общински терен?

2. Как са усвоени средствата в размер на 12 600 лв., събрани от 
търновските клубове и от над 300 гости на въпросния Коледен бал?

3. Правите ли усилия в посока закупуване на постоянно виенско 
колело, което, с оглед на настоящата ситуация в туризма, би било 
една чудесна допълнителна възможност за привличане на туристи?

16.06.2020г. С уважение:

Велико Търново Елена Чамуркова,^К£лоян Янков,

Мавроди Калейнски


